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Svar på interpellation från Stina Isaksson (SD) gällande översyn av 
dokument svenska för invandare  
 

Kostnaderna för kurser inom vuxenutbildningen som avser SFI har kontinuerligt minskats 
från 2016 och framåt. Anledningen till de minskade kostnaderna är främst vuxenutbildningens 
och gymnasieskolans samordning, men även på grund av att kommunen avslutat sina köp av 
verksamhet mot SFI från externa aktörer. Därtill har personella resurser riktats om från SFI-
kurser till kurser inom övrig verksamhet, eftersom behovet ökat. Som en konsekvens av detta 
har väntetiden till SFI förlängts. 

Under en fyraveckorsperiod ska eleverna i SFI i genomsnitt få minst 15 timmars undervisning 
i veckan. Hur många timmar eleverna ska erbjudas totalt per kurs regleras dock inte i 
förordning eller andra författningar. Rektor har därför beslutat om SFI kursernas omfattning. 
De erbjuda timmarna är i det lägsta eller det lägre spannet i jämförelse med övriga Halländska 
kommuner 
 
I det fall undervisande lärare anser att elevens undervisningstid behöver förlängas samråder 
denne med rektor som fattar beslut om eventuell förlängning eller utskrivning av eleven. Om 
en elev har uteblivit från undervisningen under tre veckor i följd, utan att detta berott på 
sjukdom eller beviljad ledighet skriver rektor ut eleven enligt 7:e kap. 1§ Förordningen om 
vuxenutbildning. 
 
Kontoret räknar med att kostnaden är konstant under de närmaste åren, eftersom det fortfarande 
är kö till SFI. Varefter behovet väntas öka i övriga kurser. Inflödet till kön är konstant med cirka 
tio anmälningar per månad.  
 
Som ordförande i nämnden förväntar jag mig att vi får kontinuerlig uppföljning av SFI och om 
hur flödet in och ut ur undervisning ser ut. Detta för att få en bild av om det behövs vidtas 
ytterligare åtgärder. Har dock fullt förtroende för att rektor och personal gör de effektiviseringar 
som behövs.  
 
 
Birgitta Årzén (S) 
Ordförande kultur- och folkhälsonämnden
 


